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Motion från Gustav Perman om att installation av värmepump

Gustav Perman har inkommit med en motion med följande förslag till föreningsstämman

” I samband med varm period under aug. 2020 överskreds innertemperaturen enl. FHMS 
(folkhälsomyndighetens) krav under både natt och dag. Mätningar har tidigare redovisats. 
Jag föreslår att styrelsen undersöker kostnader för införande av värmepump som ger både 
värme och kyla alt bara kyla. 
Bör vara en lönsam investering. 

Styrelsen gör följande bedömning.

Styrelsen har noterat problemet med höga temperaturer inomhus, och för att undersöka om 
installation av en luftvärmepump är en kostnadseffektiv lösning på detta problem har ett 
pilotprojekt startat i samarbete med hus 20 där en sådan pump installerats i januari 2021,  
Projektet ska inte bara ge svar på kostnadseffektiviteten, utan också på hur en luftvärmepump 
påverkar den omgivande miljön.
Styrelsen föreslår att motionen behandlas när pilotprojektet utvärderats, vilket kommer att ske
i början på 2022  
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